
پس از تلاوت آیاتی از قرآن مجید و پخش سرود 
ملی جمهوری اسلامی ایران، هیئت رئیسه مجمع با 
حضور آقایان مهندس علیرضا حائری )به عنوان رئیس(، 
رئیس(،  نایب  )به عنوان  فیضی  عبدالحمید  مهندس 

مهندس سیدشجاع الدین امامی رئوف )به عنوان ناظر(، 

مهندس مجید نامی )به عنوان منشی( و دکتر علیمردان 

شیبانی )به عنوان میهمان ویژه( تشکیل شد.

سپس مهندس سیدمحمد مقدسی- رئیس هیئت مدیره 
جامعه- جهت ارائه گزارش عملکرد هیئت مدیره در 

سال 97 به جایگاه سخنرانی دعوت شد. وی ضمن 
خوشامدگویی به میهمانان و نماینده وزارت کشور- 
آقای پیش بین- و اشاره به شعار جامعه یعنی  »با 
با  و  پیشرفت  ماندن  هم  با  است،  آغاز  بودن  هم 
هم کار کردن موفقیت است« عنوان داشت: حدود 
هجده سال پیش این شعار در تیم اولیه ای که برای 
شکل گیری جامعه متخصصین دور هم جمع شده 
بودند، تعریف و تلاش شد برنامه های جامعه طی 
و  تدوین  شعار  این  اساس  بر  مختلف  دوره های 

اجرایی گردند.
هیئت  اعضای  معرفی  به  مقدسی سپس  مهندس 
از  عبارتند  که  پرداخت  جامعه  ششم  دوره  مدیره 
آقایان و خانم ها مهندس سیما کاظمی -نایب رئیس-، 

مهندس کامیار صفی نژاد -خزانه دار-، مهندس علیرضا 

مهندس  دانایی،  تقی  میرمحمد  مهندس  حائری، 

مهندس  فرزاد،  خشایار  مهندس  عمید،  محمدکاظم 

شهرام شاه بابایی، مهندس پژمان سلامتی، دکتر سیما 

حبیبی، دکتر مهدی صفی و مهندس سیدمحمد مقدسی 

قدیری  جلالی  مهندس سعید  مدیره-،  هیئت  -رئیس 

-بازرس اصلی- و مهندس اشکان ستار زاده -بازرس 

علی البدل-

به  دانایی  مهندس  از حضور  متأسفانه  افزود:  وی   
دلیل ابتلا به بیماری )که همچنان در حال درمان 
آن هستند(، نتوانستیم بهره مند شویم، ایشان بارها 
استعفای خود را از حضور در هیئت مدیره اعلام کردند 
در  دانایی  مهندس  این که سلامتی  به  توجه  با  اما 
اولویت نخست قرار دارد، استعفای ایشان را پذیرفتیم 
اما مقرر شد به عنوان مشاور عالی هیئت مدیره جامعه 
همچنان در کنار ما حضور داشته باشند؛ به این ترتیب 

بـا هـم می مانیـم

اشاره:
اولین مجمع عمومی دوره ششم جامعه متخصصین نساجی ایران با نظارت نماینده وزارت کشور در سالن 
امین الضرب اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران برگزار شد. در این مجمع ضمن تعیین روزنامه 
کثیرالانتشار جهت درج آگهی  های جامعه و تعیین حق عضویت، انتخابات ترمیمی هیئت مدیره نیز انجام شد 
که در نهایت خانم مهندس شهلا تلیکانی- مدیرعامل روین شیمی- ، آقایان دکتر محمد میرجلیلی-عضو 
هیئت علمی دانشگاه آزاد اسلامی واحد یزد- و مهندس اشکان ستارزاده- کارشناس بازرگانی- به عنوان 

اعضای علی البدل انتخاب شدند. 

گزارشی از برگزاری مجمع عمومی دوره ششم جامعه متخصصین نساجی ایران

گزارش

تهیه و تنظیم: اشرف سادات امامی رئوف
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یکی از اعضای علی البدل هیئت مدیره یعنی خانم 
دکتر سیما حبیبی جایگزین ایشان شدند. 

رئیس هیئت مدیره جامعه متخصصین نساجی ایران 
سپس به زنده یاد مهندس محمدکاظم عمید -خزانه دار- 
نیز اشاره کرد که به دلیل بیماری دارفانی را وداع گفتند 
و از میهمانان خواستند فاتحه ای برای شادی روح آن 
مرحوم قرائت نمایند. مسئولیت خزانه داری جامعه به 
آقای مهندس کامیار صفی نژاد واگذار شد و آقای دکتر 

مهدی صفی جایگزین زنده یاد عمید شدند. همچنین 

خانم مهندس فیروزه بدَِر -عضو علی البدل- به دلایلی 

عملًا در جلسات هیئت مدیره جامعه حضور نداشتند 
و با توجه به مهاجرت ایشان به خارج از کشور، استعفا 
دادند؛ به این ترتیب انتخابات ترمیمی برای تعیین سه 
عضو علی البدل هیئت مدیره امروز انجام خواهد شد. 
مهندس مقدسی سپس به حضور جامعه در جلسات 
شرح  این  به  آنها  عمده ترین  که  پرداخت  مختلف 
هیئت  مدیریت صنعتی،  سازمان  با  جلسه  هستند: 
و  نساجی  صنایع  پوشاک  و  تولید  اتحادیه  رئیسه 
پوشاک، انجمن صنایع نساجی ایران، مدیرکل دفتر 
صنعت  وزارت  سلولزی  و  پوشاک  نساجی،  صنایع 
-خانم مهندس محرابی-، دبیر و عضو هیئت مدیره 
هم اندیشی  جلسه  تهران،  معدن  و  صنعت  خانه 
تشکل ها در وزارت صمت، جلسه دبیرخانه مشترک 
اتحادیه های صنفی و صنعتی پوشاک، جلسه صندوق 
نوآوری و شکوفایی ریاست جهموری، جلسه اتاق فکر 
نساجی وزارت صمت، جلسه با معاونت تشکل های 
اتاق بازرگانی ایران، جلسه با دبیر نشریه اتاق بازرگانی 
به دعوت  ایران، جلسه تشکل های صنایع نساجی 

انجمن نساجی استان اصفهان و ... 
تلاش  کرد:  تصریح  جامعه  مدیره  هیئت  رئیس 
 می کنیم در جلسات هیئت مدیره تعدادی از دوستان 
را به عنوان میهمان دعوت نماییم. اولویت ما اعضای 
اثرگذار جامعه هستند تا از افکار، اندیشه ها و حتی 
توان اجرایی  آنان در بهبود عملکرد جامعه بهره مند 
شویم. از شاخص ترین میهمانان جامعه در جلسات 
-مدیرعامل  مرادی  علی  آقایان  به  می توان  مذکور 
نساجی  نمایشگاه   برگزاری  مجری  نوین  پاد  سامع 

تهران-، داود کاشفی-مجری برگزاری نمایشگاه فرش 

ماشینی و کف پوش تهران-، مهندس سیدشجاع الدین 

امامی رئوف- مدیرمسئول ماهنامه نساجی امروز، دکتر 

موفق-،  نساجی  ماهنامه  مفتاحی-مدیرمسئول  امین 

مهندس  مهیار- ،  جوراب  ضرابی-مدیرعامل   محمود 

ستاد  در  نساجی  حوزه  مسئول  عسگری-  محسن 

توسعه فناوری نانو-، دکتر علیرضا شیرمحمدی -مدیر 

نمایشگاه صادرات و فرصت های سرمایه گذاری ایران-، 

کارشناسان بورس سامان و ... اشاره کرد. 

کارگروه های  معرفی  به  ادامه  در  مقدسی  مهندس 
تخصصی جامعه پرداخت:

و  رفاهی  امور  )کارگروه  رفانما  کارگروه   *
نمایشگاهی(: بیمه تکمیلی اعضاء، برگزاری اولین 
سالگرد  جشن  و  افطاری  مراسم  نوروزی،  نشست 
تأسیس جامعه ) نهم مرداد( ، برپایی جشنواره نساجی 
نیازمند حمایت و مشارکت جدی تشکل های  )که 
نساجی و پوشاک از جمله انجمن صنایع نساجی ایران 

و ... است.(  
*کارگروه آموزش و پژوهش )آپ( 

)ارسات(:  تبلیغات  و  رسانه  ارتباطات،  *کارگروه 
همکاری با ماهنامه های نساجی )»نساجی امروز« و 
»صنعت نساجی و پوشاک«( جهت انعکاس مطالب 
و رویدادهای جامعه و ارسال مقالات به روزنامه ها، 

مجلات و خبرگزاری های مختلف کشور 
*کارگروه اشتغال
* کارگروه صنعت

*کارگروه نظام مهندسی نساجی 
وی از انعقاد تفاهم نامه  با سازمان هایی مانند سازمان 
»تعریف  عمده  سرفصل  پنج  در  صنعتی  مدیریت 
محتوای مشترک«، »دوره توانمندسازی سرمایه های 
» طراحی  نساجی«،  صنایع  »عارضه یابی  انسانی«، 
نساجی«  تخصصی  آموزشی  دوره های  اجرای  و 
و  فناوری«  و  تحقیقات  علوم،  وزارت  با  »تعامل  و 
همچنین عضویت در خانه صنعت، معدن و تجارت 
تهران خبر داد و افزود: با »دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
اصفهان«،  »صنعتی  )س(«،  »الزهراء  قائم شهر«، 
»یزد«، »علم و هنر« و »دانشکده شریعتی« ارتباطات 

بسیار مطلوب و موثری برقرار کرده ایم. 
برنامه های آتی جامعه به گفته مهندس مقدسی شامل 

سیدمحمد مقدسی- رئیس هیئت مدیره

کامیار صفی نژاد - خزانه دار

سعید جلالی قدیری - بازرس
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خودم رقابت می کنم، این تنها راه پیشرفت همیشگی 
ماست...« 

در ادامه مهندس کامیار صفی نژاد - خزانه دار - به 
مهندس سعید  ارائه گزارش مالی جامعه پرداخت، 
جلالی قدیری -بازرس- نیز در گزارش خود عملکرد 
سال 97 و صورت های مالی جامعه شامل ترازنامه، 
درآمدها و هزینه ها منتهی به اول تیر98  را مورد تأیید 
قرار داد و گفت: در موارد عملکردی و حساب های 
مالی موارد تخلفی نسبت به اساسنامه و مصوبات 
هیئت مدیره مشاهده نشد. سپس آقای پیش بین - 
نماینده وزارت کشور - در زمینه گزارش بازرس و 
رویکرد جامعه تذکراتی داد. در نهایت گزارش مالی 

خزانه دار و بازرس مورد تصویب قرار گرفت. 
جامعه  رسمی  روزنامه  عنوان  به  اطلاعات  روزنامه 
تعیین شد و 200 هزار تومان به عنوان حق عضویت 
نامزدهای  به تصویب مجمع رسید. سپس  سالیانه 
هیئت مدیره )علی البدل( و بازرس به معرفی سوابق 
شغلی و تحصیلی خود پرداختند. پس از رأی گیری 
تلیکانی  خانم مهندس شهلا  نهایت  آرا، در  و قرائت 
آقایان  علی البدل،  اول  نفر  به عنوان  رأی   41 کسب  با 

نفر  به عنوان  رأی   24 کسب  با  میرجلیلی  محمد  دکتر 

کسب  با  ستارزاده  اشکان  مهندس  و  علی البدل  دوم 

علی البدل، مهندس سعید  نفر سوم  به عنوان  رأی   19

و  اصلی  بازرس  عنوان  به  رأی   36 با  قدیری  جلال 

بازرس  به عنوان  رأی  با 10  نعیمی راد  دکتر محمدرضا 

علی البدل انتخاب شدند.

این موارد هستند:
*برگزاری سالیانه جشنواره صنعت نساجی

*برپایی جشن سالگرد تأسیس جامعه 
*نشست نوروزی و مراسم افطاری در هر سال

*دریافت مجوز انتشار فصلنامه جامعه
همکاری  با   MBA و   DBA دوره های  *تعریف 

سازمان مدیریت صنعتی
*تعامل بیشتر با خانه صنعت و معدن تهران و تلاش 

برای عضویت در خانه صنعت و معدن ایران
*پیگیری عضویت در اتاق بازرگانی ایران

*حضور موثرتر در فضای مجازی
*اجرای دوره های آموزشی، تخصصی و کاربردی 

*انعقاد تفاهم نامه های مشترک با سایر تشکل های 
نساجی و پوشاک کشور

*بازدید از نمایشگاه های تخصصی 
*ارتباط موثرتر با دانشکده های نساجی کشور

بیمه ای،  داوری،  حقوقی،  حوزه های  در  *مشاوره 
سرمایه گذاری، بورس ، فرابورس و تأمین مالی  

رئیس هیئت مدیره جامعه، سه معضل پیشِ روی این 
تشکل تخصصی را در »سطح مشارکت و عضویت«، 
»مسائل مربوط به نقدینگی« و »یافتن فضای مناسب 

برای استقرار دفتر جامعه « برشمرد. 
شهرکرد،  حجاب  شیمی،  هینزا  شرکت های  وی، 
امروز،  نساجی  ثابت،  الوان  بوریا،  کاو جهان،  کیمیا 
بهینه پویان کیمیا صنعت و الیاف گستر را از حامیان 
جامعه طی یک سال اخیر عنوان کرد و با این جمله 
بیل گیتس به سخنان خود پایان داد  »من فقط با 
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